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РЕПУБЛИКА СРПСКА 

ГРАД ГРАДИШКА 

ПРИВРЕДНИ САВЈЕТ 
 

Улица Видовданска 1а, 78400 Градишка, Република Српска, Босна и Херцеговина, Телефон: +387 51 810 353, 

Факс: +387 51 814 689, E-пошта: gradonacelnik@gradgradiska.com, интернет страница: www.gradgradiska.com 

 
 
 
 

З А П И С Н И К 
са 10. сједнице Привредног савјета града Градишка 

 
 

одржане дана 22.12.2023. године, са почетком у 13.00 часова, у Скупштинској 

сали Градске управе града Градишка. Сједници су присуствовали сљедећи чланови: 

 
1. Миленко Павловић, предсједник Скупштине, 
2. Драгана Илић, замјеник градоначелника, 

3. Данијела Љољић, начелник Одјељења за развој и међународне 
пројекте, 

4. Ведран Кнежевић, начелник Одјељења за комуналне и стамбене 

послове, 

5. Јасминка Калајџија умјесто Ивана Раденовић, начелника Одјељења за 

привреду и друштвене           дјелатности, 

6. Саша Суботић, начелник Одјељења за просторно уређење и грађење, 

7. Владо Томић, директор ЈУ „Техничка школа“ Градишка, 

8. Рената Обрадовић-Поповић, директор КП „Градска чистоћа“ а.д. 

Градишка, 

9. Сандро Зеничанин, директор КП „Водовод“ а.д. Градишка, 
10. Обренка Балта, шеф Биро Градишка, 
11. Милена Врховац, директор „Бор“ д.о.о. Градишка, 

12. Крешимир Бодрожић, директор „TИКT MAНУФAКTУРA" д.о.о. Градишка, 

13. Бранислав Бањац, директор „ПМП Јелшинград - ФМГ" a.д. Градишка, 

14. Данијел Гончин, директор „Гончин“ д.о.о. Градишка, 

15. Митар Миљић, директор „HAKADESCH“ д.о.о. Градишка, 

16. Васко Стојнић, директор „ГРAДИД - ИНЖEЊEРИНГ" д.o.o. Грaдишкa, 

17. Горан Стојичевић, замјеник директора „АТЛАСШПЕД“ д.о.о. Градишка 

18. Петар Нинић, представник „Рапић" д.o.o. Грaдишкa, 

19. Драгана Пејчиновић, представник „Ella Textile“ д.о.о., 

20. Никола Павловић, директор „SECURIS SYSTEMS EU“ с.п., 

 

 
Изостанак су правдали чланови: Зоран Аџић, Александар Микић, Огњен 

Видовић, Григор Пеев, Жарко Илић и Дајана Каран. 

 
Сједници су присуствовали секретар Привредног савјета, Дарко Врховац и 

гости: Милена Ђуђић, Подручна привредна комора Бања Лука, Никола Мумало, 
Одјељење за финансије, Митар Жарковић, „Ella Textile“ д.о.о., Душко Малешевић, 
Развојна агенција Градишка, Биљана Бакић, координатор пројекта dRural и 
Бранко Стојнић, начелник Одјељења за пољопривреду и рурални развој. 
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У складу са Пословником о раду Привредног савјетa, пребројавањем 
присутних утврђено је да постоји кворум за рад. 
Предложен је сљедећи: 

 
Д Н Е В Н И    Р Е Д 

 
1. Усвајање записника са претходне сједнице; 
2. Програм рада Привредног савјета за 2024. годину; 
3. Буџет града Градишка за 2024. годину; 
4. Програми подршке привреди и пољопривреди из Буџета града Градишка 

за 2024. годину; 
5. Средњорочни план рада Градоначелника и Градске управе за период 

2024-2026. године; 
6. Годишњи план рада Градоначелника и Градске управе за 2024. годину; 
7. Нацрт Стратегије образовања и запошљавања града Градишка за период 

2024-2030. године; 
8. Приједлог Стратегије дигиталног развоја града Градишка до 2031. године; 
9. Извјештај о актуелним јавним позивима домаћих и међународних 

донатора; 
10. Разматрање/предлагање иницијатива Привредног савјета, 
11. Остала питања. 

 
Будући да није било примједби и приједлога за допуну, дневни ред је  једногласно 
усвојен. 

 
Ад. 1 

 
Записник са претходне сједнице Привредног савјета града Градишка једногласно 

је усвојен. 
Ад. 2 

 
Секретар Привредног савјета, Дарко Врховац, укратко је представио Програм 
рада Привредног савјета за 2024. годину. Презентовани документ, тј. Програм 
рада Привредног савјета остаје отворен за све иницијативе, приједлоге, 
примједбе и сугестије од интереса за привреду Градишке. Присутни су позвани да 
у складу са потребама дају своје приједлоге за измјене, који ће бити размотрени 
и уколико се укаже оправданост и потреба, исти ће благовремено бити уврштени 
у рад Савјета. 
 
Није било примједби на предложени документ, те је исти једногласно усвојен.

      
Ад. 3 

 

Начелник Одјељења за финансије, Никола Мумало, укратко је изложио документ 
Нацрта буџета за 2024. годину, који је усвоје на Скупштини града Градишка у 
износу од 39.900.000,00 КМ. Приједлог буџета је већи у односу на Нацрт буџета 
за 1.000.000,00 КМ.  

 
Порески и непорески приходи чине највећи износ у структури планираних извора 
финансирања буџета за 2024. годину, укупно 33.738.200,00 КМ. 

 
Милена Врховац, директор предузећа „Бор“ д.о.о., испред привредника из 
Козинаца, указала је на потребу за асфалтирањем дионице пута у Козинцима, 
односно инфраструктурно уређење. 
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Начелник Одјељења за комуналне и стамбене послове, Ведран Кнежевић, 
одговорио је да је Град аплицирао према Федералном министарству расељених 
особа и избјеглица са више пројеката, међу којима је и пројекат, који се односи на 
изградњу пута према Козинцима од 1 км, са потпуно новом саобраћајницом и 
тротоаром, у вриједности од око 1.400.000,00 КМ. 
 

Није било примједби на предложени документ, те је исти једногласно усвојен. 
 

Ад. 4 
 

Шеф Одсјека за привреду, Јасминка Калајџија, истакла је да ће се новчана 
средства за реализацију Програма подршке предузетништву за 2024. годину, 
обезбиједити из буџета Града Градишка у износу од 220.000,00 КМ. Подстицајна 
средства која се додјељују овим програмом су намјенска и бесповратна. 
Подстицаји привредним субјектима додјељују се као новчана средства кроз 
сљедеће видове подстицаја: подстицај за развој новооснованих предузетника и 
подстицај развоја постојећих малих и средњих предузећа. Програмом је 
предвиђено да право на додјелу средстава имају привредна друштва са 
сједиштем на подручју града Градишка. Након ступања на снагу овог програма, 
ресорно одјељење ће израдити Правилник о поступку додјеле подстицајних 
средстава на подручју града Градишка у 2024. години.  
 
Бранко Стојнић, начелник Одјељења за пољопривреду и рурални развој 
презентовао је три програма и то: Програм подршке пољопривреди за 2024. 
годину, Програм подршке руралном развоју за 2024. годину и Програм кориштења 
средстава остварених по основу накнада пољопривредног земљишта за 2024. 
годину. 

 
Милена Врховац, директор предузећа „Бор“ д.о.о. истакла је потребу за 
повећањем вриједности средстава, која се додјељују привреди у виду субвенција. 

 
Предсједник Привредног савјета, Драгана Илић, нагласила је да се из 
Министарства привреде и предузетништва могу добити већа средства, те да су 
привредници са простора града Градишка прошле године повукли око 800.000,00 
КМ подстицајних средстава. 
 
Дарко Врховац, начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, додао је 
да су прошле године у оквиру пројекта ЛЕП II, који финансира Међународна 
организација рада, обезбиједили подстицаје за оснивање strat up-ова у износу од 
90.000,00 КМ. 
 
Након обављеног гласања ова тачка дневног реда је једногласно усвојена. 
 

Ад. 5 
 
Дарко Врховац, начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, истакао је, 
да је новим законом о стратешком планирању као и новим уредбама, дошло до 
измјене методологије приступа и планирања развоја Града.  
Средњорочним планом рада Градоначелника и Градске управе за период 2024 - 
2026. године планирано је укупно 255.524.195,87 КМ, од тога за 2024. годину 
66.381.874,87 КМ за 2025. годину 88.104.784,00 КМ и за 2026. годину 
101.037.537,00 КМ. 
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На предочена документа није било примједби, те су иста једногласно прихваћена. 
 

Ад. 6 
 

Дарко Врховац, начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, укратко је 
изложио је Годишњи план рада Градоначелника и Градске управе за 2024. годину. 

 
На наведени извјештај није било примједби, те је исти примљен к знању. 
 

Ад. 7 

 
Начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, изложио је 7. тачку 
дневног реда, нацрт Стратегије образовања и запошљавања града Градишка за 
период 2024-2030. године. Такође је истакао да овакав документ нема ниједна 
јединица локалне самоуправе у Босни и Херцеговини. 
 
Начелник Одјељења за просторно уређење и грађење, Саша Суботић, указао је 
присутнима на чињеницу да у посљедње три године није уписано ниједно 
одјељење пољопривредних техничара, иако је Градишка изразито 
пољопривредно подручје. Наведено је из разлога ограничења Закона о средњем 
образовању. 
 
Након обављеног гласања ова тачка дневног реда је једногласно усвојена. 
 

Ад. 8 
 

Начелник Одјељења за развој и међународне пројекте, Дарко Врховац, 
представио је приједлог Стратегије дигиталног развоја града Градишка за период 
2024-2030. године. Такође је истакао да је Град Градишка већ направио искорак 
када је у питању дигитализација, гдје се првобитно мисли на прелазак на ЛЕД 
расвјету са класичне равјете, успостављање smart расвјете и платформе 
LORAWAN. Наредни корак је потпуна дигитализација Градске управе и свих 
услуга допуштених законом, затим проширење Скупштинске сале, заједно са 
набавком најсавременије опреме. 
 
Након обављеног гласања ова тачка дневног реда је једногласно усвојена. 
 

Ад. 9 
 

Представник Развојне агенције Градишка, Душко Малешевић обавијестио је 
присутне о актуелним јавним позивима расписаних од стране Challenge to change 
3 фонда и Фонда за заштиту околиша Федерације Босне и Херцеговине, те у 
оквиру пројекта EU4Agri, који финансира Европска унија. 
 
Биљана Бакић, координатор пројекта dRural, презентовала је присутнима 
бенефите истоимене платформе, која омугућава једноставан преглед и приступ  
разноврсним производима и услугама локалних предузетника.  
 
Извјештај о актуелним јавним позивима донатора, као и информације о пројекту 
dRural примљени су к знању. 
 

Ад. 10 

 
Присутнима је предочен извод из Регистра иницијатива Привредног савјета града 
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Градишка, те је продискутован статус рјешавања поднесених иницијатива. 
На основу предоченог документа видљиво је да су све поднесене иницијативе 

ријешене на задовољајавући начин, или су евентуално у поступку рјешавања. 
 

Ад. 11 
 
С обзиром да није било дискутаната по овој тачки дневног реда, предсједник 

Привредног савјета града Градишка, Драгана Илић, захвалила се члановима 
Привредног савјета на присуству 10. редовној сједници и посљедњој у 2023. 

години, те позвала присутне на новогодишњи пријем код Градоначелника. 
 

Иницијативе: 

 
- Крешимир Бодрожић, директор „ТИКТ МАНУФАКТУРА“ д.о.о. указао је на 

потребу изналажења модалитета за подршку, приликом оснивања нових 
strat up бизниса на подручју града Градишка. 

- Начелник Одјељења за просторно уређење и грађење указао на потребу 

измјене Закона о средњем образовању, како би се средњим школама 
омогућио упис више од четири струке. 
 

Закључци: 

 

- Предложити повећање новчаних средстава у буџету, која су намијењена 
привреди.  

 

Број: 02.11-334/23 
Датум: 22.12.2023. године 

 

 
Записник сачинио: 

 
Дарко Врховац, секретар, с.р. 

Записник прегледала: 
 

Драгана Илић, предсједник, с.р. 
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